LOGO GUIDANCE

International Year of Volunteers for Sustainable Development

LOGO 使用指南 國際志工永續發展年(IVY 2026)

(本使用指南已由台灣志願服務國際交流協會根據志願服務法慣用文字修訂)



The United Nations General Assembly has declared 2026 the International Year of Volunteers for Sustainable Development (IVY 2026). The United Nations Volunteers (UNV) programme facilitates the implementation of the International Year in cooperation with Governments and relevant organizations of the United Nations system. The celebration of the International Volunteer Year 2026 is an opportunity to promote the importance of volunteers for sustainable development. These logo guidelines were designed to support all stakeholders who want to take part in activities and events related to the IVY 2026. Therefore, for consistency, when using the IVY 2026 logo, you must always comply with these guidelines.

The IVY 2026 logo was designed by Stefan Peters (freelance graphic designer from Berlin, Germany), who emerged as the winner of a global competition held by UNV between December 2024 and January 2025.

INTERNATIONAL VOLUNTEER YEAR 2026

The symbol depicts a stylised hand which consists of the initial letters "IVY" as well as the figures "26" that stand for the year. Beyond that, the hand represents the readiness of the volunteers to work for their goals. The logo is completed by the title in a clear and geometric typeface with a high legibility. The clearness of the illustration allows a reproduction in every size required. The initial "V" and the word "Volunteer" is emphasised through colour.



聯合國大會已宣佈2026年為國際志工永續發展年(IVY 2026)。 聯合國志工組織(UNV)計劃與各國政府及聯合國體系內的相關 機構合作,促進該年度的實施。2026年國際志工年的慶祝活動是 一個推廣志工對永續發展重要性的機會。本標誌指南旨在支持所 有希望參與 IVY 2026 活動和相關事件的利益相關方。因此,為 確保一致性,在使用 IVY 2026 標誌時,必須遵守這些指南。

IVY 2026 標誌由來自德國柏林的自由平面設計師 Stefan Peters 設計,他在 2024 年 12 月至 2025 年 1 月期間由 UNV 舉辦的全 球競賽中勝出。



該標誌展示了一隻風格化的手,其中包含「IVY」的 首字母以及代表年份的數字「26」。此外,這隻手象 徵著志工為目標而努力的決心。標誌的設計以清晰且 幾何的字體呈現,確保高可讀性。簡潔的圖像使其能 夠以任何所需的尺寸進行複製。「V」字母與 「Volunteer」(志工)一詞通過顏色強調。 LOGO

Typography字體 Proxima Nova

> Colour 顏色



Stacked直式

INTERNATIONAL

26

VOLUNTEER YEAR 2026

Horizontal橫式

White反白





The logo is provided in the six official languages of the United Nations and the logo text is written appropriately for each language.

語言版本(標誌提供六種聯合國官方語言版本,並 根據不同語言適當呈現):

Stacked 直式



備註:台灣志願服務國際交流協會建議使用中文版本的志工組織及團體,應依照志願服務法慣用文字修訂為繁體中文,並以"國際志工年2026"修改圖樣。

LANGUAGE VERSIONS

Horizontal橫式

備註:台灣志願服務國際交流協會建議使用中文版本的志工組織及團體,應依 照志願服務法慣用文字修訂為繁體中文,並以"國際志工年2026"修改圖樣。











French 法文



^{Arabic} 阿拉伯文



^{Spanish} 西文



Chinese











橫式

SPACING AND SIZING

The logo should always be used with consistency and consideration. 標誌應始終保持一致性和適當考量

Clear space

Our logo should always have a minimum amount of clear space left around it on all sides to ensure that it doesn't become cluttered or look cramped. The letter '6' from the logo, provides adequate spacing if imagined being placed on all sides.

留白區域

標誌周圍應留有最小間距,以確保其不顯 得擁擠或雜亂。標誌內的「6」字母可作為 適當的間距參考。

Minimum size

Our logo must always be legible, even when used at small sizes. This means that there is a minimum size the logo may be scaled down to on screen and

in print.

最小尺寸

標誌必須保持可讀性,即使縮小使用時仍 須清晰。





On screen

73 pix

In print 20 mm

螢幕顯示最小尺寸: 73 像素 印刷最小尺寸: 20 毫米

COLOURS 顏色



CMYK: 95 / 35 / 0 / 0

HEX: #007FC2 PMS: 2995

UNV / IVY 浅藍色

CMYK: 95 / 35 / 0 / 0 RGB: 00 / 127 / 194 HEX: #007FC2 PMS: 2995

IVY 粉紅色 CMYK: 10 / 95 / 0 / 0 RGB: 212 / 13 / 128 HEX: #D40D80 PMS: 7425

IVY Pink

CMYK: 10 / 95 / 0 / 0 RGB: 212 / 13 / 128 HEX: #D40D80 PMS: 7425

LOGO DO'S AND DON'TS

Please take a moment to consider how you use the logo.

標誌的正確與錯誤使用方式 請遵循以下使用規則:

 \square







INTERNATIONAL

VOLUNTEER

YEAR 2026

Please don't stretch

Please don't change colours



Please don't change layout

26



Logo 應用版本請至: https://trello.com/b/MnFNvURi/internationalvolunteer-year-2026 歡迎按照指南自行下載使用

IVY 2026 Secretariat

United Nations Volunteers (UNV) Platz der Vereinten Nationen 1, 53113 Bonn, Germany <u>Mail:ivy@unv.org</u> IVY 2026 秘書處 聯合國志願服務組織(UNV) 地址: Platz der Vereinten Nationen 1, 53113 Bonn, Germany 電子郵件: ivy@unv.org